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Kuntatekniikan investointimäärärahojen osalta on tarvetta tehdä 
talousarviomuutoksia. Valtuusto on vahvistanut talousarviossa teknisten 
palveluiden muihin liikennealueihin 800 000 euron investointimäärärahan. 

 
Määrärahasta 250.000 euroa kohdennettiin Salmiperän uuden 
asemakaavoitetun alueen rakentamiseen. Salmiperän asemakaavan 
laajennusalueen kunnallistekniikka on tarkoitus rakentaa kahdessa 
vaiheessa, joista ensimmäinen vaihe vuonna 2024. Ensimmäisessä 
vaiheessa rakennettavalla alueella on paljon yksityistä maaomaisuutta ja, 
jotta kunnallistekniikka saavuttaisi myös kaupungin omistamat ja 
myyntituloja tuovat tontit, on osoittautunut kokonaistaloudellisesti 
perustelluksi ylettää rakentaminen Peurankallionkadulle saakka. 

 
Muiden liikennealueiden määrärahakohta sisälsi myös tenniskentän 
korjauksen, johon jouduttiin käyttämään alkuperäistä arviointia enemmän. 
Alkuperäinen varaus oli 20.000 euroa ja lopullinen tarve 65.000 euroa.  
 
Valtuusto vahvisti talousarviossa Kiviojan alikulkusiltoihin kaupungin 
osuudeksi varattavaksi 2,5 miljoonaa euroa. Hanke toteutetaan yhdessä 
Väyläviraston kanssa. Sen toteuttaminen on kuitenkin viivästynyt ja hanke 
joudutaan kilpailuttamaan uudelleen syksyn 2024 aikana. Tämän vuoksi 
lähes kaikki vuodelle 2024 varatut määrärahat jäävät käyttämättä. 
Määrärahaa voidaan vähentää tältä vuodelta 2,4 miljoonaa euroa, jolloin 
määrärahaksi jää 100.000 euroa. 
 

Esittelijä tekninen johtaja Risto Suikkari 
 

Päätösehdotus Lautakunta: 
 
1. päättää muuttaa työohjelmassa tenniskentän määrärahaksi 65.000 
euroa ja asemakaava-alueen rakentamisen laajennuksen määrärahaksi 
350.000 euroa. 
2. esittää kaupunginhallitukselle, että investointiosaan muut liikennealueet 
lisätään määrärahaa 100 000 euroa ja Kiviojan alikulkusiltoihin liittyvästä 
kaupungin osuudesta vähennetään 2,4 miljoonaa euroa. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
 


